

# UG 07/16

## KURSUS UKURAN ARAS MENGGUNAKAN KAEDAH GNSS

26 - 29 APRIL 2016



<b>PKPU / PP</b>	Encik Nasarularifin bin Kamarudin Encik Mohd A'bduh bin Jailani
<b>KUMP.SASAR</b>	GREDE 17 HINGGA 48
<b>BIL. PESERTA</b>	<b>25 ORANG (SASARAN)   18 ORANG (HADIR)</b>
<b>PECAHAN PESERTA</b>	<b>a. JUPEM (2)</b> <b>b. LAIN-LAIN JABATAN (16)</b>
<b>ULASAN PKPU / PENILAIAN PESERTA</b>	<p><b>Ulasan PKPU:</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Terima kasih kepada semua yang terlibat secara langsung dan tidak langsung.</li><li>2. Kursus berjalan dengan baik dan perlu sedikit penambahbaikan supaya dapat menarik peserta yang ramai.</li></ol> <p><b>Penilaian Peserta:</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Kursus ini sangat bagus untuk disertai oleh orang ramai. Ianya dapat menambah baik kepakaran seseorang dalam bidang kerja yang diceburi serta boleh menambahkan ilmu pengetahuan</li><li>2. Secara keseluruhannya, penerangan mengenai konsep ukur aras GNSS adalah jelas dan mudah difahami. Peserta kursus telah berjaya menjalankan latihan amalan dengan baik. Dicadangkan penerangan mengenai sistem koordinat yang digunakan di Malaysia perlu dimasukkan dalam bahagian teori GNSS</li><li>3. Berkenaan latihan amalan, sangat baik dalam penyediaan / tunjuk ajar kepada kami. Memberi peluang kepada semua peserta memparaktikkan kerja amalan</li><li>4. Mohon untuk kerja amalan, setiap kumpulan peserta disertakan sekali dengan pegawai instansi bersama, ini kerana semasa kerja amalan berkemungkinan ada pertanyaan semasa kerja amalan akan diajukan.</li><li>5. Kursus ini dapat diadakan lagi di masa hadapan bertujuan mengenali dan memahami penggunaan alat GNSS dan GPS handheld dalam bidang kerja</li><li>6. Penceramah perlu memanjangkan lagi tempoh latihan amalan bagi peserta lebih mengetahui dan memahami cara mengambil butiran dan merekod di dalam sistem.</li><li>7. Keseluruhan kursus amat memuaskan dan berguna dari segi penyampaian dan latihan amalan kepada para peserta</li></ol>